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ACTA núm. 001. ASSEMBLEA 2018 
 

Ordinària 
 
26 de juny de 2019 a les 16h, a l’Hotel d’Entitats de Girona.  
 
Assistents:  
Maria C, Josep P, Joaquim S, M Teresa G, Carme R, Jordi B, Beatriz V, M Carmen C, 
Montse S, Quim S, Marta C, Iolanda M, Maria C, Margarida T, Juan M, M Angels D, 
Montserrat F,  
 
S’excusen: 
Josep Maria S, Nuria M, Maria Dulce F,  
 
Ordre del dia: 

 
Primer: 
Es llegeix i s’aprova l’acta de l’any 2018. 
 
Segon: 
Memòria 2018 
Es presenten les activitats fetes durant el 2018. Es fa a través de Prezi i un vídeo.  
No es fa cap esmena ni pregunta al respecte. 
 
 
Tercer: 
Objectius 2018 
S’anomenen i s’informa dels objectius marcats en l’assemblea de l’any 2018 
Tots ells s’han aconseguit i no ha calgut demanar la pòlissa de crèdit.  
 
Objectius 2019 

 Impulsar espai àgora,  
 GAM a Banyoles 
 Potenciar Àrea Familiar 
 Reforçar Clubs socials 
 Lloguer del local de Palafrugell 
 Adquisició d’una furgoneta de 9 places 
 Transport dels usuaris de la selva interior al CS 
 Iniciar un programa de ràdio a Blanes 
 Creació d’una revista del CS El cercle 

 
 
 

N
IF

 G
- 

1
7.

55
7.

66
1 

- 
n

úm
. 

32
92

 d
el

 R
eg

is
tr

e 
d'

A
ss

oc
ia

ci
on

s 
de

 la
 G

en
e

ra
lit

at
 d

e 
C

at
a

lu
ny

a 
de

 la
 s

ec
ci

ó 
1

a 
de

l R
eg

is
tr

e 
d

e 
G

iro
na

 



 

 

C/ de la Rutlla 20-22.Despatx 1 i 2  
17002 Girona 

Tel. 972 20 04 63 
info@familiaisalutmental.cat 
www.familiaisalutmental.cat 

Tots els objectius s’expliquen i s’obre un debat sobre la potenciació de l’àrea familiar 
de l’associació 
En Joaquim S. Exposa que cal potenciar els GAM’s, ja que cada vegada hi ha menys 
assistents. Ell valora l’espai molt positivament i creu que es molt necessari per a 
aquelles persones que es trobem per primera vegada amb aquesta situació. També diu 
que cal començar a formar a persones noves a fi que el servei es mantingui.  Tal com es 
va parlar a la Junta directiva de l’associació del passat dia 10 de juny.  
També pensa que amb el temps tot el que té a veure amb salut mental quedarà 
fusionat, ja  que els proveïdors de serveis no voldran moltes entitats sinó que 
preferiran que tot sigui el mateix gestor.  
La Maria C. Li explica que tots els GAM’s funcionen excepte el de Girona que es a on 
fallen més persones.  
Pel que fa al fet de fusionar-nos amb altres entitats defensa que no ho farà sota cap 
concepte ja que tenim unes línies de treball molt definides i no permetrà que qualsevol 
es faci càrrec de l’associació. 
La Marta C. S’ofereix per a participar activament a l’associació ja que té ganes de fer 
voluntariat.  
 
Quart. 
Estat de Comptes. 
S’informa i s’aclareixen dubtes a l’assemblea de l’estat de comptes de l’associació. 
S’expliquen les subvencions demanades, l’organisme, l’import i en quin punt estan. 
S’acorda: Que si tot va segons el què està previst, el romanent que tenim s’utilitzarà 
per la compra de la segona furgoneta de 9 places.  
S’aprova: el pressupost per a l’any 2019 
 
 
Precs i Preguntes: 
Sense cap altre assumpte a tractar, s’aixeca la sessió a les 17.45h 
 
 
Vist i plau de la presidenta:     Vist i plau del secretari 
 
Maria Combalia     Josep Prats 
 
 
 
 
 
 
 


